

Date: 17 August 2023

التاريخ: 17 أغسطس 2023م

## **Merger Announcement**

## Further to the disclosures made by Sohar International Bank SAOG ("Sohar International") and HSBC Bank Oman SAOG ("HSBC Oman") dated 20 June 2023, subsequent disclosures relating to the merger between Sohar International and HSBC Oman (the "Merger"), and based on the confirmation issued by the Ministry of and Investment Commerce. Industry Promotion, Sohar International is pleased to announce completion of the Merger as of 17 August 2023.

HSBC Oman has now merged with and into Sohar International and all of HSBC Oman's rights, obligations, assets (including contracts and employees) and liabilities have transferred to Sohar International by operation of law (as a going concern).

HSBC Oman has been delisted from the Muscat Stock Exchange ("MSX") pursuant to MSX Administrative Decision No. (85/2023); its commercial registration maintained with the Ministry of Commerce, Industry and Investment Promotion has been cancelled; its separate corporate existence and distinct legal personality has now ceased to exist; and all its shares have been cancelled.

Sohar International received a confirmation from Muscat Clearing and Depository that all the shareholders of HSBC Oman have received their full consideration for the Merger, either in the form of cash, fully paidup shares in Sohar International, or a combination of the two, in accordance with the terms of the merger agreement dated 15

## إعلان بالاندماج

إلحاقا بالإفصاحات الصادرة عن بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع ("إتش اصحار الدولي") وبنك إتش إس بي سي عمان ش.م.ع.ع ("إتش إس بي سي عمان ش.م.ع.ع (الإقصاحات اللحقة المتعلقة بالاندماج بين صحار الدولي وبنك إتش إس بي سي عمان ("الاندماج")، وبناءً على التأكيد الصادر من وزارة التجارة والصناعة وترويج الاستثمار، يسر صحار الدولي أن يعلن عن اكتمال عملية الاندماج اعتبارًا من 17 أغسطس 2023م.

تم دمج إتش إس بي سي عُمان في ومع صحار الدولي وتم نقل جميع حقوق والتزامات وأصول (بما في ذلك العقود والموظفين) ومسؤوليات إتش إس بي سي عمان (كنشاط تجاري مستمر) إلى صحار الدولي بموجب القانون.

تم إلغاء إدراج إتش إس بي سي عُمان في بورصة مسقط ("يورصة مسقط") بموجب القرار الإداري رقم (2023/85) الصادر عن بورصة مسقط. كما تم إلغاء السجل التجاري لبنك إتش إس بي سي عُمان لدى وزارة التجارة والصناعة وترويج الاستثمار. ولم يعد لبنك إتش إس بي سي عُمان وجود ككيان مؤسسي مستقل وزالت الشخصية القانونية المرتبطة به عن الوجود، وتم إلغاء جميع أسهمه.

تلقى صحار الدولي تأكيداً من شركة مسقط للمقاصة والايداع بأن جميع المساهمين في إتش إس بي سي عُمان قد استلموا مقابل الاندماج بالكامل، إمّا في شكل نقد أو أسهم مدفوعة بالكامل في صحار الدولي، أو مزيج من الاثنين، وفقًا لشروط اتفاقية الاندماج المؤرخة 15 نوفمبر 2022م بين صحار الدولي وبنك إتش إس



November 2022 (as amended from time to time). The Capital Market Authority confirmed its no objection for the increase of the issued share capital of Sohar International and the issuance and allotment of Sohar International shares to the shareholders of HSBC Oman. Pursuant to MSX Administrative Decision No. (86/2023), the MSX has approved the increase of the share capital of Sohar International and listing of the shares in the Regular Market of the MSX with effect from Sunday, 20 August 2023.

بي سي عُمان (بصيغتها المعدلة من وقت لآخر). كما أكّدت الهيئة العامة لسوق المال عدم ممانعتها من زيادة رأس المال المصدر لصحار الدولي وإصدار وتخصيص أسهم صحار الدولي لمساهمي بنك إتش إس بي سي عُمان. وفقًا للقرار الإداري رقم (2023/86) الصادر عن بورصة مسقط، تمت الموافقة على زيادة رأس مال صحار الدولي وعلى إدراج الأسهم في السوق النظامية لبورصة مسقط اعتبارًا من يوم الأحد الموافق 20 أغسطس 2023م.

Sohar International wishes to express its appreciation to the Central Bank of Oman, the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange, Muscat Clearing and Depository and the Ministry of Commerce, Industry and Investment Promotion for all the support in connection with, and smooth completion of, the Merger process.

يود صحار الدولي أن يعرب عن تقديره لكلّ من البنك المركزي العماني، والهيئة العامة لسوق المال، وبورصة مسقط، وشركة مسقط للمقاصة والإيداع، ووزارة التجارة والصناعة وترويج الاستثمار على كل الدعم المقدّم منهم لإكمال وإنهاء إجراءات عملية الاندماج بشكل سلس.

Ahmed Al Musalmi
Chief Executive Officer

أحمد المسلمي الرئيس التنفيذي

